
Møteinnkalling Fagutvalgsmøte 13.03.2018 
Sted: Rom 317, Geobygget 

Tid: Mandag 16.04.18, 16:15-17:00  

Tilstede:  Stina Skretting, Ådne Bjerkeli, Julie Gresseth, Fabrice Alain, Sofia Fredriksson, 

Linn Alexandra Emhjellen, Eirik Karlstad, Vemund Thorkildsen, Jon Ove Hagen (PU-leder, 

Institutt for geofag), Jens Jahren (PU-leder, masternivå)  

Meldt forfall: Nora Haugen, Ellen Folgerø 

Ikke møtt:  Live Thoresen, Christina Eide  

V= Vedtak, O =Orientering, D = Diskusjon  
 

• Godkjenning av innkalling (V)  
Godkjent 

  
• Valg av ordstyrer og referent (V)  

Ordstyrer: Fabrice Alain 
Referent: Julie Gresseth 

  
• Godkjenning av referat (V)  

Godkjent 
 

• Studiebarometeret (D) - dette punktet gjennomgås med Jens Jahren og Jon Ove 
Hagen.  

 
Årets resultater har høyere score enn for både 2015 og 2017. Det fremheves at generell trivsel 
har bedre score. Likevel nedgang på noen punkter, det gås i dybden på dette lengre ned i 
referatet.  
 
Det har nå blitt innført nye fagkoder, det må legges en plan for hvordan eksamener skal 
avvikles og studenters tilgang til gamle eksamenssett.  
 
Dårligst score (3.0 eller lavere) på studiebarometeret for bachelor finnes under følgende fire 
punkter:  

- Lokaler for undervisning og øvrig studiearbeid  
- At scoren for “lokaler for undervisning og øvrig studiearbeid” er lav kan ha en 

sammenheng med at studiebarometeret ble holdt før åpningen av Episenteret.  
- Studentenes mulighet for å påvirke innhold og opplegg i studieprogrammet 
- Ha godt samarbeid med arbeidslivet 

- Det er nærliggende å tro at dette er direkte tilknyttet nedgang i industrien.  
- Den administrative tilretteleggingen av studieprogrammet (timeplan, studieplan, etc.)  



- Noe av misnøyen under dette punktet kan muligens knyttes opp til statlige 
direktiver (eksempelvis at enkelte søknadsprosesser ikke kan tas internt på 
instituttet, men via samordna opptak) 

- Mye av omleggingene gjort det siste året på programmene er gjort med hensyn 
på at eksempelvis bytting mellom fagretninger etc skal bli enklere 

 
På masternivå finnes også de dårligste resultatene (3.5 eller lavere) innenfor disse fire 
punktene, i tillegg til punktet “Studentdemokrati”. Dette er å tolke som en direkte 
tilbakemelding til fagutvalget på for dårlig synlighet, og muligens også for dårlig 
gjennomslagskraft. Henviser til forrige referat fra møtet 13.03.18, der Sofia Fredriksson ble 
utnevnt til ansvarlig for fagutvalgets synlighet på sosiale medier og spesielt da 
facebooksiden.  
 
Studieadministrasjonen og tilbudet de stiller med skal synliggjøres under fadderuken 2018.  

  
● Valg av MNSU (V) - 

Vedtak: nestleder Anna Vårheim blir MNSU-representant fra og med neste semester. 
  

● Orientering PU (O) 
Saksbehandler: Ådne Bjerkli  / Sofia Fredriksson  
Det er planlagt tiltak for å tilrettelegge bedre for muligheten av fagkombinasjoner tilgjengelig 
for studenter fra andre universitet/høyskoler.  
 
Opptakskravene for bachelorprogrammet er endret fra og med skolestart 18/19, mest 
prominent av disse endringene er at matematikk-kravet endres fra “(S1+S2)/R1” til “R1+R2”.  

  
● Orientering LAMU (O) 

Saksbehandler: Eirik V. Karlstad / Alexandra Emhjellen 
Ikke noe nytt siden sist møte.  

 
● Orientering Økonomiansvarlig (O)  

Saksbehandler: Jakob Cyvin 
Fram til neste møte skal Vemund Thorkildsen innstilles til økonomiansvarlig. GFU er 
registrert i Brønnøysundregisteret fra og med i dag av.  

 
● Orientering Leder (O)  

Saksbehandler: Fabrice Alain N.  
 

Eventuelt (O/V/D) 
 

• Oppdatering på medlemmer (D) 



Styret består av 14 medlemmer, Elin returnerer til høsten etter endt utveksling. På bakgrunn 
av tett samarbeid med GÆA er Håkon Berggren Olsen og Daniel Abrahamsen implementert i 
GFU. Anna Vårheim og Fabrice Alain er til gjengjeld implementert i GÆA.  
• Fravær (D) 
Nytt enstemmig vedtak blant oppmøtte: mer enn 3 ganger repetert fravær uten å melde forfall 
diskvalifiserer gjeldende person til stilling i GFU. Ved fravær skal det vises til gyldig grunn 
(eksempelvis sykdom, arbeidstid hos annen arbeidsgiver som ikke lar seg endre og lignende). 
Dersom personen som melder frafall har verv skal det skrives en kort notis/referat som skal 
kunne presenteres for fagutvalget.  
 
• Lesesalplasser (D) 
Det skal opprettes et nettskjema for å ha bedre oversikt over lesesalsplasser. Alexandra tar 
kontakt med IT, og overfører gradvis stillingen sin “lesesalplass-ansvarlig” til Stina Skretting 
fram mot neste årsmøte.  

 
 

 
 
 
 


